



Cher.e.s Humanimalien.n.e.s,

Jeudi dernier a eu lieu notre atelier Media, Fauna, Flora. Le jeudi 1er mars (11:30) sera dédié à une session d'édition et debrief post-terrain dans les locaux de CAM/MAC.

Le vendredi 2 mars, le CAM/MAC et HAL organisent une projection du film documentaire *Poacher's Moon* de David Jaclin et Jérémie Brugidou.

Le film explore sous la lumière de la lune les tracés (il)légaux humains et animaux qui se frayent et se croisent dans la brousse australe. L'équipe de tournage suit les lignes d'un régime humain-animal Sud Africain, lignes qui se matérialisent par des clôtures implantées sur des milliers de kilomètres, reconfigurant les trajectoires (non)humaines.

L'évènement aura lieu en FSS4006 et commence à 16:00 par un accueil et des collations. Le film débutera à 16:30 et la période de discussion à 18:00.

La visite de notre prochaine invitée Alexandra R. Draghici est repoussée au 22 mars. Plus d'informations seront diffusées d'ici peu.

Nous décalons le calendrier d'un cran et jeudi 8 mars sera projeté le film documentaire *Sweetgrass* réalisé en 2009 par les anthropologues Lisa Barbash et Lucien Castaing-Taylor.

Au plaisir de vous y retrouver!

Dear Humanimaliens,

Last week was our workshop Media, Fauna, Flora. Next Thursday March 1st (11h30) will be dedicated to a post-fieldwork editing and discussion session in the CAM/MAC space.

Next Friday March 2nd, CAM/MAC and HAL organizes a screening of documentary film *Poacher's Moon* by David Jaclin et Jérémie Brugidou.

The documentary explores under the moonlight the (il)legal human and non-human trails crossing the austral bush. The film follows the lines of contemporary human-animal regime in South Africa which materializes with fences built on thousands of kilometers, mediating human and non-human trajectories running along and through them.

The event will take place in FSS4006 and begin at 16:00 with a meet and greet and snacks. The film will start at 16:30, and discussion at 18:00.

The visit of HAL's next guest Alexandra R. Draghici is postponed to March 22nd. More information is to come.

We move down on the HAL's calendar and will have instead a documentary screening on March 8th. We'll be showing *Sweetgrass*, a 2009 documentary film by Lisa Barbash and Lucien Castaing-Taylor.

We look forward to seeing you there!